

SAP CPQ
SAP CPQ [配置、定价和报价云]
Supplemental Terms and Conditions
补充条款和条件

These supplemental terms and conditions (“the Supplement”) are part of an agreement for certain SAP cloud services (“Agreement”) between SAP and Customer and apply solely to SAP CPQ (the “Cloud Service”).

本补充条款和条件（以下简称“补充”）是 SAP 与客户之间签订的特定 SAP 云服务协议（以下简称“协议”）的一部分，仅适用于 SAP CPQ [配置、定价和报价云]（以下简称“云服务”）。

1. CLOUD SERVICE.

云服务。

The Cloud Service supports Customer to guide sales representatives through the quoting process, highlighting opportunities for up-selling and cross-selling assisting in determining the optimum configuration for the maximum deal size.

云服务支持客户通过报价流程、提示升级销售和交叉销售机会以及帮助确定实现最大交易规模的最佳配置来引导销售代表。

2. FEES

费用

2.1 The Usage Metric for the Cloud Service is Users. Users are individuals authorized to access the Cloud Service.

云服务的使用指标为用户数。用户是指经授权可访问云服务的个人。

2.2 One GB of disk space storage is included per User, which can be shared across all Users for the duration of the Subscription Term. Additional disk space storage is available for an additional fee.

每用户可使用 1 GB 的磁盘存储空间，且在租用期内可以在所有用户之间进行共享。额外的磁盘存储空间需另行付费。

2.3 The Usage Metric for test tenants is a flat fee. Customer may use test tenants for non-productive purposes only. No personal data may be uploaded to or processed in a test tenant.

测试租户的使用指标为固定费用。客户仅可将测试租户用于非生产目的。不得在测试租户中上载或处理任何个人数据。

3. ADDITIONAL TERMS

附加条款

3.1 Tenants. The Cloud Service includes a productive tenant and one non-productive tenant. The non-productive tenant may only be used for non-productive development and testing, and may not be used to process personal data.

租户。 云服务包括一（1）个生产租户和一（1）个非生产租户。非生产租户只能用于非生产性开发和测试，而不能用于处理个人数据。

3.2 EU Access. The EU Access option is not available for the Cloud Service.

EU 访问。 EU 访问选项不适用于云服务。

3.3 SAP CPQ, intelligent add-on. Customer may subscribe to SAP CPQ, intelligent add-on for an additional fee. The Usage Metric for SAP CPQ, intelligent add-on is Users.

SAP CPQ 智能扩展组件[配置、定价和报价云智能扩展组件]。 客户可另行付费租用 SAP CPQ 智能扩展组件[配置、定价和报价云智能扩展组件]。SAP CPQ 智能扩展组件[配置、定价和报价云智能扩展组件]的使用指标为用户数。

3.4 SAP Cloud Platform Identity Authentication and SAP Cloud Platform Identity Provisioning. SAP CPQ, intelligent add-on includes the use of SAP Cloud Platform Identity Authentication and SAP Cloud Platform Identity Provisioning. Use of SAP Cloud Platform Identity

Authentication and SAP Cloud Platform Identity Provisioning is limited to use with the Cloud Service. SAP Cloud Platform Identity Authentication and SAP Cloud Platform Identity provisioning may not be used with any other SAP or third-party solution unless a proper subscription is obtained.

Identity Authentication [身份验证]和 Identity Provisioning [身份配置]。SAP CPQ 智能扩展组件[配置、定价和报价云智能扩展组件]包含对 Identity Authentication [身份验证]和 Identity Provisioning [身份配置]的使用。Identity Authentication [身份验证]和 Identity Provisioning [身份配置]仅限于与云服务一起使用。Identity Authentication [身份验证]和 Identity Provisioning [身份配置]不得与任何其他 SAP 解决方案或第三方解决方案一起使用，除非获得适当的租用许可。